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K létu neodmyslitelně patří knížka s příběhy o dobrodružství, 
romantice nebo napětí. Máme pro vás dvě krátké povídky z roku 1942 z dobového
časopisu pro děti - Srdíčko. Tímto děkujeme Miloši Němcovi za zapůjčení. 

Krásné léto! 

... pokračování na poslední stránce...  



29. 5. - projížďku v hasičském člunu, 
kterou jsme domluvili s Hasiči z Vestce, 
využilo patnáct našich dětí. Někteří se 
po Labi projeli i třikrát :-) 
 
4. 6. - proběhla deratizace kanálů v obci
proti hlodavcům.
 
4. 6. - byla provedena výsadba našeho
 květinového záhonu u rybníka Louže. Dále projde úpravou pomník padlích vojáků,
který je v současnosti v žalostném stavu.
 
4. 6. - Koutečtí rybáři, z. s. organizovali rybářské závody pro koutecké děti "Na
Louži".  Závod se moc povedl a každý si odnesl pěknou cenu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Po obědě se sešli děti a jejich rodiče na Dětském dnu, který se netradičně konal na
návsi. Pro děti byly připravené soutěže, kouzelník, zpívalo se s Milošem Němcem 
a jako zpestření odpoledne si mohli také zajezdit na mini-bike v rámci prezentace
motocyklové stáje Karla Otty.
 
 

Manželé Bubancovi si potvrdili svatební slib
Po přesně padesáti letech si v sobotu 10.6.2023 v Poděbradech zopakovali svatební
slib manželé Dana a Miroslav Bubancovi. A opravdu moc jim to slušelo. Celý den
strávili ve společnosti převážně své rodiny. Synové Miroslav a Roman, se svými
ženami Danou a Hanou, vnučkami Hankou a Zuzkou, vnuky Martinem a Ondrou,
jedním pravnoučetem Matějem a dalšími příslušníky rodiny. Jak prozradil syn
Miroslav, "...celé zařizování bylo hlavně zásluhou vnučky Hanky". K dlouhému zástupu
gratulantů se také připojil starosta Martin Pelichovský se svou ženou Irenou. Daně 
a Miroslavovi přejeme mnoho dalších krásných společných let.
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Informace z obce 

Setkání starostů Kout
 
V restauraci Na Jízdárně v Poděbradech se ve čtvrtek 8.6.2023 konala neformální
večeře starostů naší obce. Současný starosta Martin Pelichovský na ni pozval
Helenu Čermákovou, Zdeňka Líbala a Milana Nováka (ten se den před konáním
omluvil). "Probrali jsme toho za celý večer spoustu. Mluvili jsme o historii naší obce,
o jejích lidech a jejich příbězích. Mluvili jsme o hospodě a tanečním sále, o naší
chátrající škole, o parkování v obci i plánované nové výstavbě. Mluvili jsme spolu o
osobních věcech, o našich životech a také o včelách. Jako současného starostu mě
zajímá pohled na obecní záležitosti starostů, kteří tu byli přede mnou. Byl jsem mile
překvapen tím, že oba vnímají kroky současného zastupitelstva kladně a nemají
žádné výhrady. Prozatím :-) Chci Heleně Čermákové a Zdeňkovi Líbalovi
poděkovat za to, že mé pozvání přijali.
Byl to moc hezký a inspirativní večer."                          

                   Martin Pelichovský
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Jana Čapková je naše rodačka. Šťastně vdaná, má dvě děti, jednu vnučku a druhé vnouče
na cestě.
 
1. Jani, jak by jsi se charakterizovala?
Mám ráda změny a novinky, s výjimkou zaměstnání a manželství. Ráda poznávám nové lidi. 
A čím jsem starší, tím víc přemýšlím o životních hodnotách.
2. Kde pracuješ?
Asi sto let pracuju v gynekologické ambulanci u pana doktora Podlesného, jako zdravotní
sestra. Ale od října 2022 tuto ambulanci vede můj syn Lukáš.
3. Jaký je Lukáš zaměstnavatel?
Jedním slovem skvělý :-) Máme podobnou povahu, takže si rozumíme a vše běží bez
problému.
4. Jak se ti žije v Koutech?
Krásně! Je tu klid, ticho a máme úžasné sousedy.
5. Napadlo tě někdy, že by ses odstěhovala?
Ne, nikdy a ta myšlenka mě úplně děsí.
6. Jani, jak doma slavíte Vánoce? Pojďme si o tom popovídat, vždyť už je červen :-)
(smích) Prosím tě, můj muž nemá rád Vánoce. Prý by je rád měl, kdyby se nemuselo uklízet,
péct, vařit, shánět stromek a kapra a samozřejmě dárky :-) Poslední Vánoce jsme strávili
Štědrý den u nás doma v rodinném kruhu, včetně dědy Bohouše a moc se nám to líbilo. Já
jsem si to užila. A na Boží hod jsme pak šli zase všichni k dědovi. Tam nás bylo opravdu moc.
Tyhle chvíle, kdy je rodina pohromadě mám moc ráda.
7. Kam letos plánuješ jet na dovolenou?
V létě pojedeme na vodu, budeme sjíždět se sestrami Sázavu. A v srpnu se ještě podíváme do
Krušných hor.
8. Cestuješ ráda?
Strašně, je to závislost. Kdybych nemusela chodit do práce, tak pořád jen cestuju :-)
9. Jani, co ty a domácí zvířata?
Momentálně nemáme nic. Jako holka jsem vyrůstala v hospodářství, kde byli slepice, králíci,
husy, prasata, kachny, krůty, psi a kočky...Všechno. Postupem času jsme od zvířat upustili. Teď
máme více času na sebe. A když na chvíli zatoužíme po zvířátku, dojdeme k dědovi, který má
kočku, psa a slepice :-)
10. Když nemáš ta zvířátka a máš více času, jak trávíš svůj volný čas?
Moc ráda čtu, v létě turistika, kolo a zahrádka. Nesmím zapomenout na divadlo a v zimě
lyžování. Samozřejmě se moc ráda také věnuji své vnučce Rozárce.
11. Když cestuješ, co tě zajímá nejvíc? Po čem koukáš, co nejvíce sleduješ?
Koukám po zahradách, po barvách, zajímá mě, jak lidé žijí. Chci vidět, jaké jsou tam smrky,
modříny, potůčky...
12. Povídáme si spolu a je to moc příjemné. Jak tě poslouchám, máš
spousty plánů. Co tě čeká v nejbližší době?
Narození vnoučete Šimona v září. A pak, až Deniska dokončí školu a bude z ní doktorka :-)
 
Přeji ti Jani, ať se ti vše vyplní podle představ a děkuji ti za rozhovor.
 

Janu vyzpovídal Martin Pelichovský 

5. 6. - ve spolupráci s rodinou Berouskových a hasičů z Vestce měly naše děti
možnost zdarma navštívit park Bylandia. Nakonec tuto možnost využilo dvacet jedna
dětí. Pět hodin v parku uteklo jako voda a všichni účastníci byli maximálně spokojeni.
 
11. 6. - Karel Otta vyhrál závod cenu motocyklů města Jičína v třídě Klasik 500. Karel
Otta mladší pak zajel 15 místo ve třídě 125 sp.

Prázdninový rybářský kroužek pro děti
 
Zveme děti od 7 let na rybářský prázdninový kroužek, který se bude konat každou
středu od 5. 7. 2023 do 30. 8. 2023 vždy od 16:30 do 18:30 hodin na "Louži" nebo
v rybářské chatě u rybníčku "V lesíku".  Děti mladší 7 let rádi přivítáme v doprovodu
rodičů. Kroužek je zdarma a je nezávazný po celou dobu prázdnin. 
 
Děti se naučí základní rybářské dovednosti a možná přinesou domů i něco k večeři.
V případě nepříznivého počasí budeme vždy na rybářské chatě.  Pokud děti nemají
své vlastní rybářské vybavení, bude po domluvě zajištěno. 
Předpokládaný první sraz 5. 7. bude na "Louži".
 
 
V případě zájmu, dalších dotazů a upřesnění srazu  ke konkrétnímu datu volejte na
tel. číslo: 776 887 025 - Michal Hanousek, Koutečtí rybáři, z. s. 
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